
PROTOK6{ Nr Vt/2019

z sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 20 marca 2019 r.
w sali OSp w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Piotra Kornatowskiego - przewodniczacego Rady Gminy Rybno

obrady Rady cminy protokolowala - Ewa soboczyriska - Inspektor ds. obslugi Rady i Kadr,
ZastQpca Kierownika Uzedu Stanu Cywitnego w irzqdzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczqto o godz. 10:00, zakonczono o godz.13:45

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze udzial14 Radnych

Nieobecni: radny Pan Rafal Gniazdowski

- lista obecnosci stanowi zaqcznik do protokofu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz WQgzynowski - W6jt Gminy

2. Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

3.Pani Zdzis,lawa Kanicz - Skarbnik Gminy

4.Pan Zbigniew Drzystek - Radca prawny

5.Pani Magdalena Anczykowska - Radna Rady powiatu Dzialdowskiego

6.Pani Sylwia Jaskulska - Czlon ek ZatzEdu Wojew6dztwa Warmirlsko-Mazurskiego

7.Pan Adam Basak - Komendanta Wojskowej Komendy Uzupelnien w Ostr6dzie

8. StypendySci i towarzyszqcy im rodzice oraz dyrektozy szk6l

9.Softysi - lista obecnosci stanowi zalacznik do Drotokolu

Porzqdek sesji:

Ad.l i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocnosci obrad.

obrady vl sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:oo pan piotr Kornatowski przewodniczacv

Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, i2 obrady Rady Gminy sq rejestrowane za pomocq uzqdzei
nagrywajEcych d2wiek.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastepnie stwierdzil, ze po sprawdzeniu listy obecnosci,

na sali znajduj sie 14 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad.3,Ustalenie oozadku obrad.

Przewodniczqcy Rady pzedstawil porzedek dzienny obrad.

l.Otwarcie sesji.

2.Stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

3.Ustalenie porzqdku obrad.

4.Przyiecie protokolu z V sesji Rady Gminy Rybno.

5.Sprawozadanie migdzysesyjne W6jta Gminy Rybno.

6.wystqpienie Pani sylwii Jaskulskiej - czlonka zanqdu wojew6dztwa warmifisko-
Mazurskiego.



T.Wreczenie medalu ,,Za zaslugi dla obronno6ci kraju".

S.Wreczenie stypendi6w naukowych.

9.PodjQcie uchwal w nastQpujqcych sprawach:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno 
^a 

lata 2019-2032;

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2019 rok;

3) udzielenia pomocy finansowej dla Wojew6dztwa Warmihsko-Mazurskiego na dofinansowanie

Programu naprawczego drogi wojewodzkiej nr 538;

4) zmiany uchwaly w sprawie okreslenia szczeg6lowych zasad, trybu ptzyznawania i pozbawiania

ozz rodzaju i wysokosci okresowych stypendi6w sportowych oraz nagr6d W6jta Gminy Rybno za

wyniki sportowe;

5) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej

kwoty dofinansowania oplat w 2019 t. za ksztalcenie nauczycieli zatrudnionych w przedszkolu i

szkolach prowadzonych peez Gmine Rybno;

6) przystqpienia do Zwiqzku Ochotniczych Stra2y Po2arnych RzeczypospoliteJ Polskiej;

7l zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Rybnie;

8) przyjecia programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzEt

na terenie Gminy Rybno w 2019 roku;

9) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Rybno w obrebie

geodezyjnym Zabiny, czg56 B.

10.Wolne wnioski i zapytania.

1 l.zamkniecie posiedzenia.

Kierujqc nastepnie zapytanie o propozycje zmiany porzqdku obrad.

Wniosk6w o zmiane porzqdku obrad: Wojt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski wni6sl o zdj?cie z

porzqdku obrad projektu uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
pzestrzennego gminy Rybno w obrebie geodezyjnym zabiny, czesd B.

Po czym poddal pod glosowanie zgloszony wniosek.

Rada Gminy Rybno w glosowaniu jawnym na ustawowy sktad 15 Radnych, w obecnoSci 14

Radnych glosami:

',,2a" - 14

- ,,Pzeciw" - 0
- ,,wstrzymujecych siQ" -0

Wniosek przyjQla

lmienny wykaz glosowania nad wnioskiem obrad stanowi zalacznik do protokolu.

NastQpnie poddal pod glosowanie porzedek obrad.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14

Radnych glosami:

-,,2a" - 14

- ,,przeciw' - 0



- ,,wsttizymuiqcych siQ" - 0
przyjela porzqdek obrad Vl sesji Rady Gminy.

lmienny wykaz glosowania nad przyjqciem porzEdku obrad stanowi zalecznik do protokolu.

Ad.4.Pzviecie protokolu z V sesii Radv Gminv Rvbno

Przewodniczqcy Rady poinformowal, 2e protok6l z V sesji zostal wylo2ony do wglqdu i do

czasu rozpoczQcia sesji nie zfozono do pzewodniczqcego wniosku o dokonanie poprawek

do pzedlozonego projektu protokolu.

W zwiqzku tym poddal pod glosowanie protok6l z V sesji Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych glosami:

-,,2a" - 14

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstrzymujqcych sie" - 0
pzyjgh protokri,l z V sesji Rady cminy.

lmienny wykaz glosowania nad pe yjeciem porzqdku obrad stanowi zalEcznik do protokolu.

Ad.S.Sprawozadanie miedzvsesvine W6ita Gminv Rvbno

Pzewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu Wojtowi Gminy - panu Tomaszowi

Wegrzynowskiego, kt6ry pzedlo2yl sprawozdanie z dzialalnosci miedzysesyjnej.

Po zlozeniu sprawozdania otworzyl dyskusje. Pytan nie wniesiono.

Sprawozdanie stanowi zalEcznik do protokolu.

Ad.6,Wvstapienie Pani Svlwii Jaskulskiei - Czlonka Zanadu Woiew6dztwa Warmi sko-
Mazurskieqo.

Obecna na sesji Pani Sylwia Jaskulska -w swoim wystepieniu nawiqzala do wspolpracy miQdzy

samozqdem gminy a samozEdem wojew6dztwa, wskazujqc na szereg inwestycji realizowanych na

terenie gminy Rybno. Zlozyla r6wnie2 gratulacje stypendystom .

Ad.T.Wreczenie medalu ..Za zasluoi dla obronnosci kraiu".

Medal ,,Za zaslugi dla obronnosci kralu" z rqk Komendanta Wojskowej Komendy Uzupelnieh pplk

Adama Basaka oraz W6jta Gminy - Pana Tomasza Wegrzynowskiego otrzymali panstwo Jadwiga i

Henryk Kuczynscy.



Komendant pzypomnial znaczenie tak honorowego odznaczenia. Dla Panstwa Kuczynskich byla to

niezwykle doniosla i uroczysta chwila.

Ad.8.Wreczenie stvpendi6w naukowvch.

Uroczystego wreczenia stypendi6w naukowych dokonali W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski,

Pani Sylwia Jaskulska otaz P?ewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski.

O godz. 11:15 PrzewodniczEcy Rady zatzqdzll ptzerwe w obradach do godz. 11:30. Po przerwie Rada

przystqpila do realizacji kolejnego punktu pozEdku obrad.

Ad.9.Podiecie uchwal w nasteouiacvch sDrawach

1) zmianv Wieloletniei Proqnozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2019-2032:

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnego Gnegorza Januszewskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaty.

Radny - Pan Grzegorz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o prolekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalaczntk do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pEez Wicepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstzymujqcych sie"

podjela uchwate Nr VU43r2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Rybno na lata 2019-2032.

Uchwala stanowi zalacznik do protokotu.

lmienny wykaz glosowania nad pro.lektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

2) zmian w budzecie Gminv Rvbno na 2019 rok

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego G.zego.za Januszewskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaty.

Radny - Pan Grzegorz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o prolekcie uchwaly.



lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

3) udzielenia pomocv finansowei dla Woiewodzlwa Warmirlsko-Mazurskieqo na dofinansowanre
Proqramu naprawczeqo drooi woiew6dzkiei nr 538:

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Grzegotza Januszewskiego o

Opinra stanowi zalEcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radny - Pan Waldemar Reszka zwr6cil uwage na nieracjonalne wydatkowanie Srodk6w finansowvcn.

WiQcej pytan nie wniesiono.

Przewodniczecy Rady zamknql dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly przez wiceprzewodniczqcq
Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skrad Rady 15 Radnych w obecnosci 14
Radnych, glosami:

- 12 - ,,2a",

- 0 - ,,pzeciw"
-2 - ,,wstrzymujAcych sie',

podiefa uchwale Nr vu43/2019 w sprawie zmian w budiecie Gminy Rybno na 2019 rok.
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Grzegoz Januszewski przedstawil oplniQ komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zafqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytarl nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknEl dyskusje. po odczytanlu projektu uchwaly przez wiceptzewodniczqcq

Rady, poddal go pod gfosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnogci 14

Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sie"
podiela uchwale Nr vllt4l2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla wojew6dztwa
warmifsko-Mazurskiego na dofinansowanie programu naprawczego drogi wojew6dzkiej nr
538.



Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalacznik do protokolu

4) zmianv uchwalv w sprawie okreslenia szczeo6lowvch zasad. trvbu orzvznawania i Dozbawiania

oraz rodzaiu i wvsokosci okresowvch swpendi6w soortowch oraz naqr6d w6ita Gminv Rvbno za

wvniki soortowe

przewodniczqcy Rady- pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Gtzegotza Januszewskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly

Radny - Pan Grzegoz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly

Poinformowal, i2 komisje wnioskujq o przyjecie projektu uchwaly z nastQpujAcq poprawkq: w S 1 w ust'

3 Regulaminu dodano dyscypline,, kolarstwo".

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Peewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyt dyskusje nad projektem uchwaly'

Pytan nie wniesiono.

Po czym poddal pod glosowanie zgloszonq poprawke.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14

Radnych, gfosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

Poprawke przyjela

lmienny wykaz glosowania nad wniesionq poprawkA stanowi zalacznik do protokolu.

Pzewodniczacy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wicepzewodniczece

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14

Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujAcych sie"

podjela uchwale Nr Vl/45/2019 w sprawie zmiany uchwaly w sprawie okreSlenia szczegolowych

zasad, trybu pnzyznawania i pozbawiania oraz rodzaiu i wysokosci okresowych stypendi6w

sportowych oraz nagr6d W6jta Gminy Rybno za wyniki sportowe

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi za|@pznlk do protokolu.



5) Dlanu dofinansowania form doskonalenia zawodoweqo nauczvcieli oraz uslalenia maksymalnei
kwotv dofinansowania oplat w 2019 r. za ksztalcenie nauczvcieli zatrudnionvch w orzedszkolu i
szkolach orowadzonvch przez Gmine Rvbno

P%ewodniczEcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sig do Radnego Gtzegotza Januszewskiego o
przedstawienie opinii w sprawie prolektu uchwaly.

Radny - Pan Gzegorz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

PzewodniczEcy Rady zamknEl dyskusie. po odczytaniu projektu uchwaly pzez wicepzewodniczqcq
Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skfad Rady is Radnych w obecnoSci 14

Radnych, glosami:

- '14 - ,,2a",

- 0 ' ,,pzeciw"
-0 - ,,wstrrymujAcych sie"
podiela uchwalQ Nr Vl/46/2019 w sprawie przystepienia do zwiqzku ochotnicrych straiy
Poiarnych Rzeczypospolitej Polskiej.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

6) orzvstqpienia do zwiazku ochotniczvch stra2v pozarnvch Rzeczvposoolitei polskiei:

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Grzegorza Januszewskiego o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Grzegorz Januszewski peedstawil opiniQ komisji stafych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalecznik do protokolu.

Peewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknEl dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly ptzez wiceprzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",



- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstzymujQcych sie"

podjgla uchwale Nr Vt/47l2019 w sprawie przystepienia do ZwiQzku Ochotnicrych Straiy

Potarnych Rzeczypospolitej Polskiej

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad prolektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu

7) zmianv Statutu Samodzielneqo Publiczneoo Gminneqo Zakladu Opieki Zdrowotnei w Rvbnie:

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Gtzegotza Januszewskiego o

przedstawienie opinii w sprawie proJektu uchwaly.

Radny - Pan Grzegorz Januszewski przedstawil opiniQ komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknEl dyskusjQ. Po odczytaniu prolektu uchwaly pzez Wicepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skfad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

-'14 - ,,2a",

- 0 - ,,pzeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych si?"

podjgla uchwale Nr VU48/2019 w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego

Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Rybnie

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad proJektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

8) ozviecia proqramu ooieki nad zwierzetami bezdomnvmi oraz zapobieoania bezdomnosci zwierzat
na terenie Gminv Rvbno w 2019 roku

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siQ do Radnego Gzegotza Januszewskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Grzegorz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o pro.jekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad prolektem uchwaly.

Gbs zabrali:



Radny - Pan Dariusz Karbowski zwrocil uwagQ, iz w prolekcie uchwaly znajduje siQ blednie wskazany

adres zakladu leczniczego. Stwierdzil, i2 pod wskazanym adresem nie prowadzi siQ praktyki

weterynaryjnej.

Wobec zgloszonej uwagi, przewod n iczqcy zarzEdztl 5 min. przeMe celem wyjasnienia. PrzeMa od

godz. 12:15 do godz.12:20.

Po pzerwie Przewodniczecy poinformowal, i2 w zawartej umowie z gabinetem weterynaryjnym o

6wiadczenie opieki nad zwierzetami, figuruje adres wskazany w projekcie uchwaly.

PeewodniczEcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwafy przez WicepzewodniczEcE

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

podjela uchwa& Nr VU49r2019 w sprawie przyjecia programu opieki nad zwierzetami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno6ci zwiezqt na terenie Gminy Rybno w 2019 roku

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

fmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaFlcznlk do protokolu.

Ad,1o.Wolne wnioski i zapvtania.

Glos zabrali:

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski poinformowal Rade, iZ dnia 30 stycznia br. zgloszony

zostal Klub Radnych pn. ,,Zjednoczeni dla Gminy Rybno" w skladzie radny Pan Wojciech Pokret,

Bogdan Wantowski, Adam Bochno oraz Adam Kasprowicz.

Rady - Pan Wojciech Pokrgt poinformowal Radg o celach i zalozeniach Klubu Radnych.

Radny - Pan Waldemar Reszka stwierdzil, i2 wsr6d mieszkanc6w Tuczek daje sie slyszec informacje,

2e jest powodem zagtaz4ecym powstaniu w 2019 roku Swietlicy. W swojej wypowiedzi nawiqzal do

szeregu niezrealjzowanych, a obiecanych peez W6jta Gminy inwestycji w miejscowosci Tuczki. Jego

zadaniem byly to obietnice przedwyborcze. PieMszoplanowym i niezrealizowanym przedsiewzieciem

jest budowa boiska. Przedstawil wstepne ustalenia w zakresie budowy Swietlicy wiejskiej. Ponadto

wskazal, i2 zada sie przeznaczenia na planowane inwestycje Srodk6w pochodzecych z funduszu

soleckieoo.



Peewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski poinformowal, iz zgodnie z przepisami prawa radny

sklada zapytanie i interpelacje na pismie.

Radny - Pan Gtzegorz Januszewski zwr6cil uwagQ, i2 o wydatkowaniu funduszu soleckiego decyou.;q

mieszkancy.

Radna Rady Powiatu Dzia,ldowskiego - Pani Magdalena Anczykowska poinformowala o pelnionycn

aktualnie funkcjach w Radzie Powiatu. Zlozyta gratulacje nowo wybranym soltysom. Poinformowafa o
wnioskach, jakie zfozyla do budzetu powiatu w zakresie przebudowy dr6g powiatowych polozonych na

terenie gminy Rybno, migdzy innymi: budowa chodnika w miejscowosci ruczki, Rumianie, przy ulicy

Lubawskiej w Rybnie oraz remont nawierzchni drogi na odcinku Rumian - DQbierl. Wskazafa r6wnie2,

i2 Rada Powiatu podiela uchwale w sprawie dofinansowania programu naprawczego drogi

wojew6dzkiej nr 538.

Radny - Pan Waldemar Reszka zwrocif sie do W6jta Gminy z zapytaniem, czy w 2019 roku w
miejscowosci Tuczki, powstanie boisko i Swietlica wieiska?

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegzynowski odnoszec siQ do wypowiedzi Radnej Rady powiatu

wyja5nil, i2 na ulicy Lubawskiej (od dawnej lecznicy w kierunku nowych osiedli) nie bedzie budowany

chodnik, a sciezka pieszo-rowerowa. wskazal r6wnie2 na planowanq inwestycie w postaci drogi

Rumian-Debierl, tu aplikacja Srodk6w na caloscr odcinak drogi. Wyjasnil, iz nigdy nie zedal, aby Srodki

funduszu soleckiego przekazywane byly jako wklad solectwa w finansowanie inwestycji, byla to raczej

proSba . Podkre3lil, i2 wszystkie planowane i realizowane inwestycje oparte sq o Srodki zewnetrzne.

Wyja5njl, i2 w peypadku budowy Swietlicy Tuczkach, na chwile obecnq nie ma 2r6del dofinansowanta.

Poinformowal o inwestycjach zrealizowanych w miejscowosci Tuczki. Konkludujqc wypowiedz

wskazal, iZ w przypadku gdy pojawiE sie w roku biezEcym, zewnetrzne 2r6dla finansowania budowy

boisk, w6wczas boisko zostanie wykonane. Taka sama sytuacja przedstawia siQ w pzypadku Swieflic.

Gmina posiada wklad wtasny na realizacje poruszanych inwestycji, nie mniej jednakich realizacja jest

mozliwa przy pozyskaniu Srodk6w zewngtrznych.

Radny - Pan Waldemar Reszka odnoszqc sie do wypowiedzi W6jta Gminy zwrocil uwage, i2 cmina

dokonala zakupu nieruchomosci np. na potrzeby domu seniora czy biblioteki za wlasnych Srodk6w.

Zapytal, czy .ealizacja inwestycji w postaci budowy Swietlicy bedzie miala miejsce w biezqcym roku?

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggzynowski w odpowiedzi wyjasnil potrzebQ zakupu nieruchomosci z

przeznaczeniem na dom seniora o@z potrzeby st'azy, czy tez potzebe zakupu nieruchomosci z

pzeznaczeniem dla gminnej biblioteki publiczneJ.
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Radny - Pan Dariusz Karbowski wyrazil podziekowania za pzychylne uwzglqdnienie jego interpelacji

o ptzekazanie Srodk6w na zakup samochodu sluzbowego. Zwr6cil uwage na koniecznosc

1) pogQbienia zbiornika wodnego na ulicy Zajeziornej;

2) poprawe bezpieczenstwa pieszych poprzez przebudowg parkingu pzy budynku osrodka zdrowia;

3) wykonanie parkingu na ulicy G6rnej;

4) poinformowania mieszkanc6w o adresach instytucji SwiadczEcych opieke nad zwieeetami.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz wyrazil podziekowania wladzom gminy oraz radnym

zaangazowanym pzy organizacji Gali Sportu, przy organizacji. Pozytywnie odni6sl sie do

otrzymanych pzez Gming Rybno promes na Dom Seniora .

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegzynowski: odnoszec sie do wypowiedzi radnego Pana Dariusza

Karbowskiego wyjasnil, 2e targowisko zostanie wykonane z nowq infrastrukturA. Teren przy osrodku

zdrowia i teren placu zabaw wymaga gruntownego zagospodarowania.

Soltys solectwa Prusy - Pan Ryszard Podowski zglosil potrzebe naprawy drogi gruntowej na odcinku

Prusy - Rapaty. Zwr6cil uwagQ mieszkanc6w na mozliwosC wykonania Scie2ek rowerowych na

drogach gruntowych polozonych w okolicy miejscowosci Prusy.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowskl w odpowiedzi, wyjasnil, iz droga na odcinku Prusy-Rapaty

jest drogq gminnq. Poprawa stanu tej drogi zostanie wykonana ze Srodk6w wlasnych gminy.

pozytywnie odni6sl sie do pomyslu mieszkanc6w w sprawie wykonania Sciezek rowerowych. Na tego

typu zadania gmina bedzie aplikowac o Srodki zewnetrzne. Poinformowaf o uchwale zebrania

wiejskiego w Prusach w sprawie przekazania budynku po szkole podstawowej dla marszalka

wojew6dztwa na Eecz lilii Welskiego Parku Krajobrazowego.

Soltys solectwa Gralewo-Stacja - Pani Jolanta Kepczynska po raz kolejny zwr6cila uwage na

koniecznoSC budowy chodnika w miejscowosci Gralewo-Stacja.

O godz. 13:30 sale opuscil Radny - pan Dariusz Karbowski.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski w odpowiedzi stwierdzit, i2 tMajq dzialania majqce

przejQcie terenu od kolei panstwowych. Sciezka zostanie wykonana po zalatwieniu wszelkich

formalnoscl w tvm zakresie .

Soltys sofectwa Kopaniaze - Pan Czeslaw Mederski zwr6cil uwage, i2 racjonalnym jest i koniecznym

budowa gwietlic w tych miejscowosciach, gdzie nie ma takich miejsc aktywnogci spolecznej.
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Radny - Pan waldemar Reszka zwr6crl uwage, i2 miejscowosci ruczki r6wnie2 zasluguje na
wykonanie boiska i swietticy. wskazat, iz ruczki jest jednq z tych miejscowosci, z kt6re1 wplywa do
kasy uzedu du2a kwota podatkL.

softys solectwa Kopaniane - Pan czeslaw Mederski zwr6cil uwage, ze nie tylko mieszkaicy Tuczek
ptacq podatki.

Na tym dyskusjg zakonczono.

Ad.1 l.Zamkniecie obrad.

o godz.13:45 PtzewodniczEcy Rady Pan piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego pozqdku
obrad - zamknql obrad Vl sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakonczono.

Protokolowalai . . ..,,\.J , ,. i r;, -

a'aJ
'fter ,!.lti;; l.;' ii 'i.1'r !' il

Do niniejszego protokolu zaqcznik formalny stanowi nagranie
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